
رئیس جهاد کشاورزی استان فارس مطرح کرد؛ 

صفحه 7

قاتل گفت بهتر است 
قبل از اینکه دستگیر شوم 

ایران را بگردم

ث
حواد

شهرستان

متخصص جراحی مغز و اعصاب بیمارستان 
امیرالمؤمنین )ع(:

نخستین جراحی تومور مغزی
در بیمارستان گناوه انجام شد
صفحه 3
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صفحه2

اطلاعیه جدید 
سازمان مالیاتی درباره 

مالیات اصناف

شهردار شیراز خبر داد؛

ارسال گزارش تفریغ بودجه سال ۱۴۰۰ 
به شورای اسلامی شهر زودتر از روال 

سالیان گذشته

فعال سیاسی اصولگرا: 

عبدالملکی، دولت را فریب داد

مدیریت دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع نیروی برق استان فارس:

لزوم کاهش 3۰ درصدی مصرف برق 
اداره ها و دستگاه های اجرایی فارس

به همت سازمان بسیج رسانه 
فارس برگزار شد؛ 

نشست مطالبه گران 
استان فارس با شهردار 

کلانشهر شیراز

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

دستگاه های اجرایی فارس وظایف 
خود را در برش استانی سند مهندسی فرهنگی 

مشخص کنند
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اموال  به  عضو کمیسیون عمران مجلس، گفت: شما وقتی می خواهید 
مردم ورود کنید کار سخت است، به هرحال حدیث داریم که »الناس 
مسلطون علی اموالهم« و شما نمی توانید به صاحبان اموال بگویید که چه 
کار کنند، وقتی شما در آنجا قانون وضع می کنید باید این انتظارات را هم 
داشته باشید که دولت ها مشکلاتی را برای اینکه از اموال مردم عوارض 

بگیرند داشته باشند.
قائمشهر  و  سوادکوه  جویبار،  مردم  نماینده  خنکداری  علیپور  کمال 
با  رابطه  در  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  اسلامی  شورای  مجلس  در 
تنظیم  اهمیت  و  تابستان  فصل  در  اجاره بها  و  مسکن  بازار  »وضعیت 
دولت  توسط  اجاره بها  نامعقول  افزایش  مهار  و  دولت  توسط  بازار  این 
با بهره گیری از ابزارهایی مانند قانون مالیات بر خانه های خالی«، گفت: 
نکته اول این است که آیا ما می خواهیم در این موضوع صورت مسئله را 
پاک کنیم؟ یا آن را بزک کنیم یا می خواهیم این مسئله را حل کنیم؟. 
قانون  ما  دارد،  بله  دارد؟«  قانون  »آیا کشور  است که  این  سؤال  خب 
مالیات بر خانه های خالی را مصوب کردیم و کار جسته و گریخته دارد 

انجام می شود اما خیلی محکم پای کار نیامده اند.
وی ادامه داد: شما وقتی می خواهید به اموال مردم ورود کنید کار سخت 
است، به هرحال حدیث داریم که »الناس مسلطون علی اموالهم« و شما 
نمی توانید به صاحبان اموال بگویید که چه کار کنند، وقتی شما در آنجا 
باشید که دولت ها  داشته  را هم  انتظارات  این  باید  قانون وضع می کنید 
مشکلاتی را برای اینکه از اموال مردم عوارض بگیرند داشته باشند. مثلًا 
یک نفر می گوید »من فعلًا نمی خواهم ملک را اجاره بدهم«، شما چطور 
می خواهید چنین فردی را ببرید دادگاه؟ مگر می توانید این فرد را مجرم 
بشناسید؟ خب ما با این قانون گفتیم که مالیات بگیرید این کار یکسری 
سختی هایی دارد و دولت باید در اموال مردم که شخصی است ورود کند 
و مالیات بگیرد که خب حق هم است و مجلس هم مصوب کرده است 

اما در حوزه یک مقدار کار خوب پیش نمی رود.
راهکارهای  درخصوص  اسلامی  شورای  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو 
حل بحران و مشکل مسکن در کشور، ابراز داشت: بحث دیگر در حوزه 
مسکن این است که ما باید اصل قضیه را حل کنیم، آیا کشور نیاز به 
باید مشکل  بازار عرضه و تقاضا است، ما  ساخت و ساز دارد؟ مسکن 
دولت  به  بسپاریم  فقط  اینکه  نه  هم  ساخت  برای  کنیم.  را حل  ساخت 
بلکه باید آنقدر تسهیلات بدهیم، مجوزها را روان کنیم، موانع را رفع و 

تسهیل کنیم تا مردم در بروکراسی اداری گیر نکنند، به همه افرادی 
که می خواهند بسازند کمک شود و دولت هم سالی مثلًا ۷۰۰-۸۰۰ هزار 
واحد بسازد، به مردم هم کمک کند که بسازند و مجموع این ساخت و 
ساز دولت و بخش خصوصی و مردم به عدد ۱ میلیون و ۵۰۰ هزار واحد 
مسکونی در سال برسد. در آن شرایط که عرضه و تقاضا برابر شود دیگر 

این اجاره های کمرشکن و قیمت های نابسامان به وجود نمی آید.
یا صورت  کنیم  بزک  می خواهیم  ما  اینکه عرض کردم  داد:  ادامه  وی 
مسئله پاک کنیم یا می خواهیم حل شود دقیقاً همین جاست، اصل قضیه 
این است که ۸ سال تمام دولت قبلی هم نساخته و هم وام نداده است، 
کاری انجام نشده لذا انتظار نداشته باشید در این ۹ ماه دولت فعلی، کن 

فیکون شود.
از کندی عملکرد دولت در بخش مسکن، عنوان کرد:  انتقاد  با  علیپور 
تازه آمدند و گفتند تسهیلات در کلانشهرها و مراکز استان ۶۰۰ میلیون 
تومان، تمام شهرها ۴۵۰ میلیون تومان و به روستاها ۴۰۰ میلیون پرداخت 
کنید. دولت خیلی دیر دارد استارت می زند و این هم جزو نگرانی هاست، 
پنجم و ششم هم  تا سقف  باید  تا حالا  به دولت هم گفتیم که شما  ما 
اما تازه آمدند و ۱۸۷ هزار واحد از ۱ میلیون واحد را کلنگ  می رفتید 

زدند.
وی افزود: دولت خودش هم باید بجنبد، اگر عرضه و تقاضا برابر شود 
خصوصاً  نابسامان  وضعیت  این  وگرنه  می کند  کمک  مسکن  بازار  به 

وضعیتی که اکنون در کشور وجود دارد به سختی مدیریت خواهد شد.
عضو کمیسیون عمران مجلس در پاسخ به این سؤال که »دولت علیرغم 
وعده ساخت ۱ میلیون مسکن رئیس جمهور و قانون جهش تولید مسکن 
بود  گرفته  نظر  در   ۰ را  مسکن  ملی  صندوق  بودجه   ۱۴۰۱ بودجه  در 
نشان دهنده  رویکرد  این  آیا  است،  نیاز  میلیارد  هزار   ۶۰ که  درحالیکه 
آن است که بدنه دولت با رئیس جمهور همفکری و همکاری ندارد؟«، 
تصریح کرد: من اعتقاد دارم که آقای رئیس جمهور می خواهد این مشکل 
بدنه یک مقدار دارد ضعیف عمل می کند. ما در  اما متأسفانه  حل شود 
به  گرفتیم،  نظر  در  مسکن  برای  میلیارد  هزار   ۳۰ امسال  بودجه  لایحه 
بانک ها گفتیم ۱۴ درصد از تسهیلاتی که می خواهند پرداخت کنند را به 
بخش مسکن بدهند، به بانک مسکن گفتیم که ۱۰۰ درصد را بیاورد در 
این حوزه پرداخت کند. این ها مواردی است که می تواند به حل مشکل 

مسکن را حل کند.

عضو کمیسیون عمران مجلس:

دولت در اجرای قانون جهش تولید مسکن کُند عمل کرده است
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همراه با تحلیل خبر

صفحه4

عضو کمیسیون عمران مجلس:

ورود به اموال 
مردم برای اجرای قانون 

»مالیات بر خانه های خالی« 
سخت است

دولت در اجرای قانون جهش تولید مسکن کُند عمل کرده است
صفحه1

نخستین نمایشگاه تخصصی تولید ایرانی، دانش بنیان 

شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس برگزار می کند:

مکان: شیراز – شهرک گلستان – بلوار دهخدا – محل دائمی نمایشگاه های بین المللی فارس وبسایت:   www.farsfair.ir    نمابر:  36200047 - 071  تلفن: 44 -36200040- 071
ارائه بلیت رایگان دریافت شده از وبسایت www.farsfair.ir الزامی است.

    زمان: 31 خرداد الی 3 تیر ماه 1401                  ساعت بازدید: 17 الی 22
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صفحه8

احمد نجفی: 

تلویزیون سریال های
 کره ای را چون ارزان 

هستند پخش می کند

امارات: 

تهران به همسایگان، اطمینان دهد

برنامه  درباره  خلیج فارس  جنوب  کشورهای  به  خواست  ایران  از  امارات 
اتمی اش، اطمینان بدهد.

به گزارش عصرایران، خبرگزاری فرانسه نوشت: دولت امارات از ایران خواست 
به همسایگانش از جمله کشورهای جنوب خلیج فارس و جامعه بین المللی درباره 
صلح آمیز بودن برنامه هسته ای اش اطمینان بدهد. قبل از این آژانس بین المللی 
انرژی اتمی از ایران به دلیل همکاری با آژانس و پاسخ های تهران در زمینه 

سؤالات آژانس، انتقاد کرده بود.
این سخنان در نشست خبری نماینده امارات در آژانس مطرح شد. او در این 
نشست خبری از صدور مجوز راه اندازی واحد سوم از چهار واحد نیروگاه اتمی 
»برکه« امارات نیز خبر داد.  ساخت این واحد در منطقه الظفره در ابوظبی در 
سال گذشته به پایان رسید. قرار است این واحد در سال 2۰2۳ برق تولید کند.

 نیروگاه اتمی براکه امارات شامل ۴ واحد در غرب ابوظبی )پایتخت امارات( 
قرار دارد. کنسرسیومی به رهبری شرکت کپکو )کره جنوبی( در قراردادی 
به قیمت 2۴.۴ میلیارد دلار، ساخت و راه اندازی این نیروگاه را برعهده دارد. 

ساخت این نیروگاه از سال 2۰۱2 )۸ سال قبل( شروع شد. تاکنون 2 واحد 
این نیروگاه راه اندازی کامل شده اند.

نیاز  چهارم  یک  می تواند  مگاوات   ۵۶۰۰ برق  تولید  ظرفیت  با  نیروگاه  این 
امارات به برق را تولید کند.

امارات تنها کشور عربی است که دارای برنامه هسته ای است. نیروگاه اتمی 
تولید  اتمی  برق  و  است  کار  مشغول  خلیج فارس  ساحل  در  امارات  »براکه« 
نیز در شهر بوشهر و در ساحل خلیج فارس  ایران  اتمی  نیروگاه  تنها  می کند. 
است.نماینده امارات در آژانس )حمد الکعبی( در نشست خبری در پاسخ به 
سؤال خبرگزاری فرانسه درباره فعالیت های هسته ای ایران گفت: دلایلی برای 

نگرانی هایی وجود دارد.
او گفت ایران باید اطمینان هایی را درباره صلح آمیز بودن برنامه هسته ای اش به 

کشورهای منطقه و دیگر کشورها ارائه کند.
شورای حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی در هفته قبل با صدور قطعنامه ای از 
ایران انتقاد کرد. در این طرح که توسط امریکا و سه کشور اروپایی فرانسه، 
انگلیس و آلمان ارائه شده بود از همکاری ایران با آژانس انتقاد و درخواست 
شده بود تهران با آژانس همکاری کامل داشته باشد و به سؤالات آژانس پاسخ 
دهد.قبل از این، مدیرکل آژانس بین المللی آژانس بین المللی انرژی اتمی در 
گزارشی گفته بود ایران به سؤالات آژانس درباره دلیل وجود آثار اورانیوم در 

سه تأسیسات اعلام نشده پاسخ فنی و کامل نداده است.
ایران ضمن رد این قطعنامه، در واکنش، اعلام کرد برخی دوربین های نظارتی 

آژانس را در تأسیسات خود خاموش می کند.

عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی از حذف کنکور تا سه سال آینده 
خبر داد و گفت: مافیای کنکور باعث شده است برخی افراد هزاران میلیارد 

تومان به جیب بزنند.
مجلس  رئیسه  هیئت  عضو  سلیمی  علیرضا  حجت الاسلام  تسنیم،  گزارش  به 
شورای اسلامی در پاسخ به این سؤال که مجلس چه برنامه ای برای کنکور دارد 
و آیا حذف می شود، اظهار داشت: در این بازه زمانی مشخص شده است که 

کنکور باید حذف شود.
وی افزود: مافیای کنکور باعث شده است برخی افراد هزاران میلیارد تومان 
به جیب بزنند به همین دلیل در مجلس یک بازه زمانی مشخص شده است تا 

زیرساخت ها و مقدمات برای حذف کنکور پیگیری و فراهم شود.
طرح  این  اجرای  با  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه  هیئت  عضو 
مافیای کنکور حذف می شود، تصریح کرد: مسئولان مربوطه قول داده اند که 
البته هرساله نسبت معدل نسبت به سال  تا سه سال آینده کنکور حذف شود 
قبل افزایش پیدا می کند اما علی رغم این تصمیمات نگرانی هایی نیز وجود دارد 
 چراکه برخی از دانش آموزان مستعد توانایی های مالی ندارند و بی عدالتی ها رخ 

می دهد.
وی با بیان اینکه قانون روشن و شفاف است، گفت: تا دو یا سه سال آینده 

کنکور حذف خواهد شد.

نماینده مجلس: 
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سومین نمایشگاه تخصصی آموزش، فناوری های نوین آموزشی، 
خدمات و صنایع وابسته
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به همراه 


